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1 Verslag vorige vergadering 

Goedgekeurd 

 

2 Agenda gemeenteraad 

 

PC 1.5 Weghalen van borden in de Zijdelingsestraat (bijkomend punt raadslid Françpois) 

Schepen Roovers wil dit bekijken, het betreft wel een gewestweg waar de stad niet bevoegd voor is. 

 

PC 1.6 Aanbrengen van zebrapaden over de Leuvensesteenweg in Kumtich (raaddslid Oliviers) 

Schepen Roovers legt het plan voor dat al uitgewerkt is samen met het gewest. Ook  hier betreft het een 

gewestbevoegdheid. Iedereen kan zich daarin vinden. De vraag wordt gesteld of dit plan op de gemeenteraad 

kan getoond worden voor alle raadsleden. 

 

PC  15.3 Innen belastingen door Ecowerf – wijziging reglementering 

Omdat bewoners van andere gemeenten ons containerpark zullen kunnen gebruiken, is het niet logisch dat 

wij moeten doorfactureren. Voor klachten bij een foutieve aanrekening wend je je best tot Ecowerf. Schepen 

Roovers benadrukt dat de deuren van het stadhuis altijd blijven openstaan als de drempel naar Ecowerf te 

hoog ligt. 

 

PC 15.5 Contantbelastingsreglement op het door bedrijven ter inzameling en verwerking aangeboden oud 

papier en karton. 

Schepen Roovers verduidelijkt dat je als handelaar best een volume mag buitenzetten dat aanvaardbaar is 

voor een huishouden. Deze reglementering wil gewoon paal en perk stellen aan de enorme hoeveelheden die 

buiten gezet en de volledige stoep soms innemen.  

Chris François stelt de vraag of de handelaars op deze manier niet meer moeten betalen en het buitenzetten 

omdat dat de goedkoopste manier is. Schepen Roovers antwoordt dat het Vlarema duidelijk is wat als 

huishoudelijk afval gezien wordt. Men is niet verplicht om met Ecowerf te werken, er zijn ook andere spelers 

op de markt. Papier brengt nog altijd geld op, maar de containers en het transport kosten ook geld. 

 

3 Varia 

 

Afvalophalingen 2017: papier, karton en pmd worden voortaan om de drie weken opgehaald. Het gewone 

huisvuil blijft. Dit zou moeten resulteren in minder kilometers. 

Gijsbrecht Huts informeert naar de ophaling van de roze zak. Schepen Roovers wacht het proefproject af dat 

in enkele gemeenten loopt (Leuven en Boortmeerbeek). 

 

Aanvragen ULM Goetsenhoven: vrijdag 18/11/2016 om 16 u is het openbaar onderzoek afgesloten. Er zijn 

ongeveer 300 bezwaarschriften ingediend.  

 

V E R S L A G 



Chris François vraagt waarom de 2 dossiers (De Wouw en de andere club) aan elkaar gekoppeld zijn. Schepen 

Roovers antwoordt dat De Wouw nu vliegt zonder vergunning, je kan de één niet beperken en de ander alle 

vrijheid geven. En er moet een aanspreekpunt zijn qua veiligheid. 

Daniël Vanluyten zegt uit goede bron te weten dat de schietstand er nooit zal komen, door vergunningen te 

vragen breekt het stadsbestuur alles af. 

Schepen Roovers benadrukt dat er nooit gezegd is dat de Wouw weg moet. Hij betreurt de polarisatie en de 

verwijten vanuit beide kampen (voor en tegen). 

 

Einde commissie 20:40 u. 


